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Vaikka kaupungintalon toimintojen sijoittumisesta on keskusteltu vuodesta 2015 asti, 
mikään talossa oleva tila ei kuitenkaan ole käyttökiellossa tai menossa käyttökieltoon. 
Yksittäisiä oireilijoita elinvoimajohtajan mukaan on ollut. Niin kuin monessa 
muussakin kaupungin kiinteistössä. 
Kuten esim. elinkeinotalossa, johon nyt esitetään kaupungin toimintoja siirrettävän. 
Myös elinkeinotalon 2-kerroksessa on oireilijoita. Jatkuvasti talossa ollessa tulee 
selkeitä oireita, jotka myös työterveyshuolto on todennut. Osittaisen etätyön avulla 
oireilu on saatu pysymään kurissa.  
Elinkeinotalon hissikuiluun on tullut ainakin kahteen otteeseen reilusti vettä ja 
palokunta on käynyt ne tyhjäämässä.  
 
Esityksessä on, että elinkeinotalossa samassa työhuoneessa työskentelisi 3-4 henkilöä. 
Jotta työrauha säilyisi, on kuulemma esitetty että työntekijät  olisivat vuoroin 
etätyössä. Eli periaatteessa toimintoja hajautettaisiin, kun osa työntekijöistä 
työskentelisi jatkuvasti jossakin muualla. Samoin arkistotilat jäisivät vielä 
kaupungintalolle, koska niille ei löydy mistään tiloja. Myöskin valtuuston 
kokoontumiselle on etsittävä tilat jostakin.  
 
Pykälän selitetekstissä kerrotaan ainoastaan kokonaiskustannussäästöstä ei 
kustannuksista, jotka käsittääkseni nousevat esim. v. 2024 yli 1 milj. euroon.  
Valtuusto on juuri hyväksynyt talouden tasapainottamisohjelman, joka sisältää mm. 
Haapamäen yläkoulun siirtämisen.  
 
Tässä taloudellisessa tilanteessa esitin, että kaupungintalon toimintojen siirtämisen 
ajankohtaa tarkasteltaisiin uudelleen 2025-2026. Tällöin olisi ollut selvillä myös se, 
tarvitseeko hyvinvointialue kaikkia kaupungilta vuokraamiaan tiloja ja myös Kivelän 
koulun tilanne. 
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